
OSNOVNA ŠKOLA ANTUNA MIHANOVIĆA  

10 040 ZAGREB, DUBEČKA 5 

KLASA: 007-04/22-01/02 

UR.BROJ: 251-133/01-22-5 

Zagreb, 05. srpnja 2022. 

 

ZAPISNIK 

sa treće (3.) sjednice Povjerenstva koje privremeno zamjenjuje Školski odbor 

Osnovne škole Antuna Mihanovića, održane u utorak, 05. srpnja 2022. godine, s 

početkom u 12:05 sati, u prostorijama Osnovne škole Antuna Mihanovića, Dubečka 

5, Zagreb. ► 

 

Mjesto održavanja:     Velika zbornica škole 

Datum održavanja:     05.07.2022. 

Vrijeme početka:        12:05 sati 

  

PREDSJEDAVATELJICA: Zrinka Lochert 

PRISUTNI ČLANOVI POVJERENSTVA (2): 

1.         Zrinka Lochert – predsjednica 

2.         Dalibor Blažević – član 

 

NENAZOČNI ČLANOVI POVJERENSTVA: Mihaela Adamović koja je svoj izostanak 

ispričala pismenim putem. 

OSTALI PRISUTNI (4): 

1. Beatrica Šurbek - zainteresirana javnost (članak 12. stavak 3. Zakona o 

pravu na pristup informacijama) 

2. Vanja Jurilj – novoizabrani član Školskog odbora 

3. Snježana Jakovljević - novoizabrani član Školskog odbora 

4. Mario Krok - novoizabrani član Školskog odbora 

 

ZAPISNIČARKA:  Ivana Mikulčić Papak, tajnica škole 

Sjednica započinje u 12:05 sati.   



Predsjedavateljica, Zrinka Lochert, (dalje u tekstu Predsjedavateljica) pozdravlja 

nazočne i  otvara sjednicu. Predsjedavateljica ističe kako se članica Povjerenstva 

Mihaela Adamović pismeno ispričala zbog nemogućnosti nazočnosti sjednici.   

Predsjedavateljica ističe da su na sjednici prisutna dva člana Povjerenstva, time je 

ostvaren kvorum za pravovaljano odlučivanje, te predlaže sljedeći 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika s druge sjednice Povjerenstva koje privremeno zamjenjuje 
Školski odbor Osnovne škole Antuna Mihanovića 
 

2. Donošenje Pravilnika o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i postupku 
imenovanja povjerljive osobe i njezina zamjenika 
 

3. Verifikacija imenovanja članova Školskog odbora Osnovne škole Antuna 
Mihanovića 

 

4. Razno  
 
 

Predsjedavateljica je pročitala Dnevni red treće (3.) sjednice Povjerenstva i on je dan 

na usvajanje.  

 

Zaključak:  

 

Predloženi dnevni red je jednoglasno (sa 2 glasa) usvojen.  

 

Točka 1. 

Verifikacija zapisnika s druge sjednice Povjerenstva koje privremeno 

zamjenjuje Školski odbor Osnovne škole Antuna Mihanovića. 

Predsjedavateljica čita zapisnik s druge (2.) sjednice Povjerenstva koje privremeno 

zamjenjuje Školski odbor Osnovne škole Antuna Mihanovića. 

Zaključak: 

Jednoglasno (sa 2 glasa) je verificiran zapisnik s druge (2.) sjednice 

Povjerenstva koje privremeno zamjenjuje Školski odbor Osnovne škole Antuna 

Mihanovića. 

 

Točka 2. 

Donošenje Pravilnika o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i 

postupku imenovanja povjerljive osobe i njezina zamjenika 

 

Predsjedavateljica daje riječ Ravnateljici koja ukratko izvještava prisutne o sadržaju 

Pravilnika o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i postupku imenovanja 

povjerljive osobe i njezina zamjenika.  

 



 

Nakon kratke rasprave, predsjedavateljica poziva na glasanje o donošenju Pravilnika. 

 

Zaključak: 

Povjerenstvo jednoglasno (sa 2 glasa) donosi Pravilnik o postupku unutarnjeg 

prijavljivanja nepravilnosti i postupku imenovanja povjerljive osobe i njezina 

zamjenika. 

 

Točka 3. 

Verifikacija imenovanja članova Školskog odbora Osnovne škole Antuna 

Mihanovića  

Predsjedavateljica daje riječ novoizabranim članovima Školskog odbora kako bi se 

ukratko predstavili.   

Vanja Jurilj, dipl.komparatistica i dipl. knjižničarka, zaposlena je u OŠ Antuna 

Mihanovića na radnom mjestu stručnog suradnika – školske knjižničarke, od 

studenog 2021. godine promaknuta je u zvanje izvrsnog savjetnika, u školi radi 23 

godine, 2 mandata obnašala je funkciju predsjednice HUŠK, sudjelovala je i 

organizirala velik broj što nacionalnih što međunarodnih skupova knjižničara. Članom 

ŠO izabrana je od strane Učiteljskog vijeća. Snježana Jakovljević, novoizabrana je 

članica ŠO od strane Učiteljskog vijeća, učiteljica je razredne nastave u OŠ Antuna 

Mihanovića, u obrazovanju radi već 37 godina. Zatim se predstavio novoizabrani član 

ŠO Mario Krok, izabran od strane Vijeća roditelja za člana ŠO.Zatim se predstavila 

Ivana Mikulčić Papak, novoizabrana članica ŠO kao predstavnica radnika u ŠO, 

zaposlena na radnom mjestu tajnice školske ustanove u OŠ Antuna Mihanovića 

posljednje 3 godine, nakon završenog školovanja na Pravnom fakultetu u Zagrebu.  

Nakon završenog predstavljanja novoizabranih kandidata Predsjedavateljica 

verificirala je mandate novoizabranih članova Školskog odbora i uputila riječi 

ohrabrenja za daljnji rad, posebno istaknuvši potrebu za unapređenjem međuljudskih 

odnosa te je zaželjela puno uspjeha u budućnosti. 

Ravnateljica je pozdravila novoizabrane članove, te je istaknula kako se trebamo 

okrenuti budućem radu za dobrobit ponajprije naših učenika a samim time svih 

zaposlenika naše Škole. 

Točka 4. 

Razno. 

Predsjedavateljica je pozvala nazočne da mogu postaviti pitanja. 

Vanja Jurilj postavila je pitanje vezano za promjenu standarda u školstvu što se 

ponajviše očituje u financijskim sredstvima koje Osnivač izdvaja za prehranu učenika, 

za školske knjižnice ali i za sve ostale segmente u radu učitelja i svi ostalih 

zaposlenika Škole, pri čemu ističe kako je to jedan od bitnijih faktora koji doprinose 

zadovoljstvu odnosno nezadovoljstvu roditelja, učenika pa i zaposlenika u radu. 

Predsjedavateljica odgovara na pitanje kako u potpunosti razumije situaciju i kako se 

kontinuirano radi na poboljšanju svih segmenata u školstvu ali da trenutno povećanje 



financijskih sredstava nije moguće zbog velikih financijskih izdataka koje Grad 

Zagreb trenutno ima budući da je nakon potresa vlastitim sredstvima obnovio 162 

odgojno-obrazovna objekta, a njih 13 koji su najviše stradali još uvijek obnavlja. 

Vanja Jurilj zamolila je za informaciju postoji li mogućnost pružanja bilo kakvog oblika 

psihološke pomoći zaposlenicima i učenicima škole, s obzirom da je više nego očita 

potreba za istom nakon dugotrajnih razdoblja pandemijske krize ali i potresa koji su 

pogodili Zagreb. 

Predsjedavateljica je upoznala nazočne s radom Povjerenstva za zaštitu mentalnog 

zdravlja djece i mladih Grada Zagreba, osnovano od strane Grada Zagreba, a čiji rad 

je usmjeren na zaštitu mentalnog zdravlja djece i mladih, djelatnika škola i roditelja 

učenika te osiguranje resursa za njihovo jačanje u vrijeme kriznih događanja i nakon 

njih, te je predložila da im se obratimo i da će se oni zasigurno odazvati našem 

pozivu na suradnju. 

Predsjednica Povjerenstva zahvalila se svima na dolasku i doprinosu u radu 

Povjerenstva. 

Predsjedavateljica zaključuje sjednicu u 12:55 sati. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisničarka       Predsjednica Povjerenstva  

Ivana Mikulčić Papak                          M.P.          Zrinka Lochert  

 

_______________________           _________________________           

 

 


